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Svenska Brukshundklubbens

utskott för samhällsnytta
PROTOKOLL 5/2023

Datum: 2023-08-23

Tid: 18.30-20.15

Plats: Via Teams

Närvarande: Ange ev. § nedan

Ordförande Peter Lind

Ingrid Jansson

Thomas Ericson

Peder Nimrodsson

Linda Jansson § 53 - § 59

Jöran Wikbladh, adjungerad

Anmält förhinder: Malin Liljesson

Mona Brantlind, adjungerad

Från kansliet: Cecilia Sandström

Lena Larsson

Övriga deltagare:

Justerare: Ingrid Jansson

Vid protokollet: Cecilia Sandström
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§ 49 SAMMANTRÄDETS ÖPPNANDE 
Sammankallande, Peter Lind, hälsade de närvarande välkomna och förklarade 
sammanträdet öppnat. 

§ 50 VAL AV PROTOKOLLSJUSTERARE 
Ingrid Jansson valdes att jämte mötesordföranden justera dagens protokoll. 

§ 51 FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING 
Utskottet beslutade att godkänna framlagt förslag på dagordning.  

§ 52 FÖREGÅENDE PROTOKOLL 
Konstaterades att paragrafnumreringen i årets protokoll inte följt rätt 
nummerordning varvid justering av numreringen justeras från och med 
föregående protokoll, nummer 4.  

§ 53 EKONOMI  
a) Utskottet har tagit del av utskottets utfallsrapport per den 31/7. Inget 

särskilt fanns att notera. 

b) Utskottet har tagit del av tjänstehunds utfallsrapport per den 30/6 och 
Förbundsstyrelsen har fått en ekonomisk rapport inför sitt augusti-
möte. 
 
Lena Larsson från kansliet informerade om att vi följer årets 
ekonomiska plan bra. Hundtjänstskolans kostnader är ännu inte med 
i utfallet. Lena kunde även rapportera att både 
Rikshemvärnsavdelningen och Flygstaben har skickat inköpsordrar i 
god tid i år. 

§ 54  UTSKOTTET  
a) Utskottet beslutade att fastställa ett underhandsbeslut från den 18 

juli, fattat via e-post, att utse Christer Erixson till skolchef för 
Hundtjänstskolan 2024 och låta honom tillsätta sin skolledning. 

b) Utskottet har fått en fråga från UG Bruks om K9 Biathlon. Frågan är 
varför utskottet för samhällsnytta skapar tävlingsformer och vad syftet 
med det är.  
 
Utskottets svar på frågan: 
Utskottet för samhällsnytta arbetar liksom övriga utskott med ett antal 
utsedda fokusområden för Svenska Brukshundklubben. När det gäller 
fokusområdet prov och tävling står det bland annat i inriktningen att: 
”Vi ska verka för att utveckla nuvarande och införa nya 
tävlingsformer.” Detta har utskottet för samhällsnytta gjort genom att 
arrangera mästerskap för patrullhundar och räddningshundar samt 
stöttat arrangörer av K9 Biathlon och utvecklat tävlingsformen 
Gatloppet. K9 Biathlon är väl lämpad för tjänstehundsekipage, för att 
inspirera till fysisk träning, skytte samt följsamhet och hantering. Övre 
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Norrlands distrikt genomförde redan 2015 ett K9 Biathlon med syfte att 
utvärdera tävlingsformen. Utskottet för samhällsnytta beslutade att 
stötta på initiativ av sammankallande för utskottet, tillika ledamot i 
förbundsstyrelsen. Tävlingen har därefter genomförts årligen på ett 
par platser i landet, med utskottets stöd.  
 
Utskottet för samhällsnytta ser det dock som mycket positivt om 
utskottet för prov och tävling önskar hantera det framöver och 
utveckla tävlingsformen vidare. Peter Lind åtog sig att kontakta 
utskottet för prov och tävling för en vidare dialog om K9 Biathlon. 

c) Utskottet har inför mötet tagit del av förslag till verksamhetsplan för 
2024 - 2027. Cecilia Sandström åtog sig att skicka ut frågor om 
eventuella kompletteringar till utskottets ledamöter för att därefter 
tillsammans med sammankallande färdigställa dokumentet för att 
lämna till förbundsstyrelsens möte nummer 9.  

d) Inga övriga punkter fanns att diskutera. 

§ 55   VERKSAMHETSRAPPORT RÄDDNINGSHUND 

a) Utskottet har tagit del av minnesanteckningar nummer 3, 4 och 5 från 
UG utbildning RH. Utskottet tackade för informationen. Inga 
underhandsbeslut fanns att fastställa.  

b) Ingrid Jansson informerade om kommande SM för räddningshundar 
den 2 - 3 september som arrangeras av Smålandsdistriktet 
tillsammans med Växjö BK. 15 ekipage är anmälda till tävlingen. 
 
Ingrid meddelade också att kommande kris-och katastrofövning har 
fullt antal deltagare. 

c) Ingrid Jansson informerade om kommande möte med Myndigheten 
för samhällsskydd och beredskap (MSB) den 6 september där flera 
viktiga frågor ska diskuteras, bland annat hanteringen av 
krigsplacering av räddningshundförare. Information om vad 
krigsplacering innebär för de som startar räddningshundkurs finns på 
SBK:s hemsida. 
 
Utskottet diskuterade också vikten av att räddningshundförarna 
balanserar sina åtaganden gentemot MSB och eventuella andra 
uppdrag vid sidan om dessa. SBK ser det som positivt att medlemmar 
engagerar sig i andra frivilliga organisationer men ett uppdrag i 
NUSAR-styrkan är det primära uppdraget och det innebär ett stort 
ansvar att vara tillgänglig när så krävs. 

d) Utskottet har tagit del av minnesanteckningar och en skrivelse, från 
juni, från UG prov räddningshund. Thomas Ericson föredrog även 
informationen muntligt för utskottet.  
 
Utskottet tackade för informationen och tar med sig gruppens frågor 
till kommande möte med MSB. Inga underhandsbeslut fanns att 
fastställa.  

e) Utskottet har tagit del av minnesanteckningar från möte i augusti, 
från UG sjöräddningshund. Utskottet har också fått ta del av en 
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sammanställning av skarpa larm under perioden 2017 - 2022.  
 
Linda Jansson informerade om att hon och Mona Brantlind har haft 
ett möte med Sjöfartsverket om deras behov och SBK fick då som 
uppgift att sammanställa ett dokument till Sjöfartsverket.  
 
Linda informerade också om en artikel i tidningen Bohuslänningen 
som har fått stor spridning på Facebook. Artikeln innehåller tyvärr 
flera felaktigheter och Linda har varit i kontakt med Sjöfartsverket för 
att klargöra detta.  
 
Utskottet tackade för informationen. Inga underhandsbeslut fanns att 
fastställa. 

f) UG prov och UG utbildning har informerat utskottet om förändringar 
av ledamöter i grupperna.  
 
Utskottet beslutade enligt gruppernas förslag: 
 
UG prov räddningshund 
Gullvi Gullander, sammankallande 
Thomas Ericson  
Torbjörn Andersson 
Ulf Lengfelt 
Josefine Söderbom Nilsson 
 
UG utbildning räddningshund 
Ingrid Jansson, sammankallande 
Maria Axelsson 
Johanna Boivie 
Olivia Jonsson 
Alexander Idström, adjungerad  

g) Ingrid Jansson lyfte en fråga under punkten övrigt kring medicinering 
av räddningshundar. SKK möjliggör dispens vid tävlingar och prov för 
hundar med livslång medicinering. Men regelverket täcker inte in 
hundar som ska medicineras under en längre period och samtidigt 
vara aktiva räddningshundar.  
 
Utskottet beslutade att lyfta frågan vid kommande möte med MSB 
för att därefter fatta beslut om vilka skrivningar som eventuellt 
behöver göras i SBK:s anvisningar för räddningshundkurs.  

§ 56 VERKSAMHETSRAPPORT PATRULLHUND 
a) Jöran Wikbladh rapporterade att produktionstakten är normal för 

närvarande. Hittills är 47 ekipage godkända vid 7 behörighetsprov. 
Flera prov är planerade att hållas under hösten. Från 2022 års kurser 
är alla ekipage klara med undantag av en kurs som har 
behörighetsprov o oktober. 
 
Jöran informerade även om den centrala dialogen som ska hållas 
vecka 40. Då ska uppdragen för 2025 och framåt diskuteras. 
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b) Jöran lyfte en fråga om två patrullhundsinstruktörer som gick sin 
utbildning för länge sedan och inte hållit patrullhundskurs på länge, 
eller gått någon av de obligatoriska kompletteringsutbildningar (KU) i 
dressyr och administration som krävs, men som har möjlighet att hålla 
patrullhundskurs 2024.  
 
Utskottet beslutade att de båda patrullhundsinstruktörerna ska delta 
vid KU dressyr den 25 - 26 november samt genomföra den digitala 
administrativa utbildningen i början av 2024. Därutöver ska en lämplig 
mentor utses som också kan ansvara för kursen.  

c) Försvarsutbildarna har tillfrågat SBK om att arrangera en Military 
Weekend Ungdom (MWU) inom den norra militärregionen. Peder 
Nimrodsson åtog sig att se vilka möjligheter som finns i Norrland och 
meddela Jöran Wikbladh om det går att genomföra. 

d) Jöran Wikbladh föreslog för utskottet att en ny utskottsgrupp ska 
tillsättas för att arbeta med kvalitetssäkringen av 
patrullhundskurserna. Jöran föreslog att sammankallande för 
gruppen blir Ola Eriksson som i sin tur får föreslå för utskottet vilka 
övriga som ska ingå i gruppen.  
 
Utskottet beslutade enligt förslaget att tillsätta UG kvalitet PH med 
sammankallande Ola Eriksson. 
 
Cecilia Sandström åtog sig att skriva en arbetsbeskrivning för gruppen 
i samråd med Ola och Jöran. 

§ 57 ÖVRIGA FRÅGOR 
a) Kansliets tjänstehundsavdelning önskar förslag från utskottet på 

personer till en arbetsgrupp för tjänstehunds utbildningsdagar den 10 
- 11 februari 2024. Kansliet önskar även förslag på programpunkter 
samt innehåll. 
 
Utskottet åtog sig att återkomma till kansliet med förslag i god tid 
innan inbjudningarna skickas ut. 

b) Cecilia Sandström informerade om att det nya medlemssystemet 
inom kort kommer att uppdateras med funktionärer från det gamla 
medlemssystemet. När det sker kommer tjänstehundsavdelningen att 
uppdatera tjänstehunds funktionärer och meddela distriktens 
tjänstehundsansvariga när det är klart. 

§ 58 NÄSTA SAMMANTRÄDE 
Utskottet beslutade att genomföra nästkommande möte enligt tidigare mötesplan, 
den 14 - 15 oktober på Radisson Blu Arlandia hotell, med samling på kvällen den 13 
oktober. Därefter Teams-möten klockan 18.30 den 8 november samt den 6 december. 
 
Utskottet beslutade om nästa års mötesdatum enligt nedan. Datumen finns med i 
utskottets årshjul och kan komma att ändras vid behov. 
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Möte nr Datum Plats 

1 9 februari kl. 13.30 Arlanda 

2 20 mars kl. 18.30 Teams 

3 8 maj kl. 18.30 Teams 

4 12 juni kl. 18.30 Teams 

5 21 aug kl. 18.30 Teams 

6 12 - 13 okt kl. 09.00 Arlanda 

7 4 december kl. 18.30 Teams 

 

§ 59 SAMMANTRÄDETS AVSLUTANDE 
Mötesordförande tackade de närvarande och förklarade sammanträdet avslutat. 
 
Justeras: Justeras:  Vid protokollet: 

 

 
Peter Lind Ingrid Jansson Cecilia Sandström 
Mötesordförande 
 
Det justerade protokollet redovisar vad som avhandlats på sammanträdet. Beslut 
som fattats kan dock bli föremål för ändring av Svenska Brukshundklubbens 
förbundsstyrelse (FS). 
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